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Parlamentul Românie! 
Senat

ÎNTREBARE

Adresată Ministrului Educației Naționale, dl. Liviu Marian POP
Din partea domnului senator: Arcaș Viorel
Circumscripția electorală : Sibiu
Grupul parlamentar: PSD
Ședința Senatului din data de: 6.11.2017

Subiect: Care este situatia actuala a invatamantului dual?

Domnule ministru,

Sunt un mare sustinator al dezvoltarii invatamantului dual, apreciind ca acest tip de 
pregatire educaționala, cu asigurarea facilitatilor de transport, cazare, masa, reprezinta 
SINGURA SANSA pentru copiii din mediul rural de a-si continua parcursul scolar si de 
a-si gasi ulterior un loc de munca. Tocmai de aceea, considerand ca ati reusit sa 
centralizati situatia la nivelul anului scolar 2017-2018, va rog sa-mi comunicati:

- cate institutii de invatamant preuniversitar au organizat invatamant dual incepand cu 
toamna lui 2017 (cu detalierea pe judete).
- care este numarul elevilor inscrisi in invatamantul dual pentru anul solar 2017-2018?

- daca acest numar al elevilor inscrisi corespunde estimarilor Ministerului cu privire la 
nevoia acestui tip de invatamant in Romania.

Data:

6.11.2017

Astept raspuns scris.

Senator,


